
Protokoll	Årsmöte	Rejmyre	Byaråd	
Verksamhetsåret	2019	
	
Datum	och	tid:	2020-09-30,	kl	18.30	
Plats:	Folkets	Hus	
	
	
§	1	Mötets	öppnande	av	ordföranden	
-Vice	ordf	Birgitta	Johansson	förklarade	mötet	öppnat	
	
§	2	Mötets	behöriga	utlysande	
-	Ja	

	
§	3	Upprättande	av	röstlängd	
-	En	lista	skickades	runt,	finns	hos	styrelsen	

	
§	4	Fastställande	av	dagordning	
-	Enligt	förslag,	utan	ändringar	

	
§	5	Val	av	mötesordförande	
-	Inge	Jacobsson	föreslogs	av	valberedningen	och	valdes		
	
§	6	Val	av	mötessekreterare	
-	Michael	Maasing	föreslogs	av	valberedningen	och	valdes	
	
§	7	Val	av	justeringsmän	tillika	rösträknare	
-	Bert	Kindåker	och	Ingvar	Pettersson	föreslogs	av	årsmötet	och	valdes	
	
§	8	Information	om	
a)	Bastfallet	
Projekt	badplats	Bastfallet	har	varit	lyckat.	Mycket	uppskattat	av	badgäster.	Sommarens	
simskola	hade	28	st	barn	som	tog	ca	70	märken.		Det	kommunala	bidraget	för	simskolan	
täckte	inte	upp	kostnaden	utan	föreningen	gick	lite	back.	
	
b)	Macken	och	tvätthallen	
En	viss	uppfräschning	kommer	ske,	bl.a.	ska	tvätthallen	målas.	Ett	nytt	betalsystem	för	
tvättning	kommer	utredas.	En	ny	grovdammsugare	har	införskaffats.	Bränsletanken	
kommer	få	nytt	larm	och	under	2021	kommer	asfaltering	genomföras.	
Man	tittar	även	framåt	och	funderar	på	elladdstolpar	och	ställplatser.	
	
c)	Kiosken	
En	förfrågan	om	att	anlägga	en	minigolfbana	bakom	macken	och	kiosken	har	inkommit	
från	kioskens	ägare.	Byarådet	har	valt	att	tacka	nej	till	den	då	det	kan	vara	svårt	att	hyra	
ut	marken	i	andra	hand	(Man	hyr	idag	av	Finspångs	förvaltnings-	och	industrihus	AB).	
Vidare	krockar	det	med	Vägsamfällighetens	användning	av	marken	samt	ev.	framtida	
projekt,	se	ovan.	
	
	



§	9	Styrelsens	verksamhetsberättelse	och	ekonomiska	redovisning	
-	Verksamhetsberättelsen	fanns	att	tillgå	på	mötet,	den	godkändes	och	lades	till	
handlingarna.	

	
-	Kassören	Thomas	Lindholm	redogjorde	i	korta	drag	den	ekonomiska	situationen.	
Föreningen	har	78	775	kr	i	eget	kapital.	
	
§	10	Revisionsberättelse	
-	Revisionsrapporterna	från	Carl-Gustav	Thiderman	och	Marcus	Pettersson	gicks	
igenom	
	
§	11	Styrelsens	ansvarsfrihet	
-	Ja,	styrelsen	beviljades	ansvarsfrihet	

	
§	12	Val	av	styrelseledamöter	och	suppleanter	
a)	Val	av	Vice	ordförande,	2	år	
Valberedningen	föreslog	omval	på	Birgitta	Johansson,	som	valdes		
	
b)	Val	av	kassör,	2	år	
Valberedningen	har	inte	hittat	någon	kandidat.	Inte	heller	fanns	det	någon	på	mötet	som	
var	villig	att	ställa	upp.		Årsmötet	tillfrågade	avgående	Thomas	Lindholm	om	han	kunde	
sitta	kvar	som	längst	till	2020-12-31	för	att	föreningen	ska	kunna	hitta	en	ersättare,	
vilket	Thomas	accepterade.	Det	kommer	att	kallas	till	extra	årsmöte	för	att	välja	en	ny	
kassör.	
	
c)	Styrelseledamot,	2	år	
Valberedningen	föreslog	Maith	Ekström,	som	valdes	
	
d)	Val	av	styrelsesuppleant,	2	år	
Valberedningen	föreslog	Åke	Karlsson,	som	valdes	
	
§	13	Val	av	revisor	
	a)	Valberedningen	föreslog	Barbro	Holmgren,	som	valdes	på	2	år	
	
b)	Val	av	revisorssuppleant	
Valberedningen	föreslog	Stefan	Nyrén,	som	valdes	på	2	år	
	
§	14	Val	av	valberedning	
-	Mötet	föreslog	Stefan	Gustafsson	(sammankallande)och	Stefan	Penttinen	som	
ordinarie	och	Anna-Karin	Jonsson	som	suppleant.	De	valdes	på	1	år.	
	
§	15	Fastställande	av	medlemsavgift	för	2021	
-	Styrelsen	föreslog	oförändrad	avgift	för	2021.	100	kr	för	enskild	medlem	och	200	kr	
för	förening.	Mötet	röstade	ja	till	förslaget.		
	
§	16	Övriga	frågor	
-Inga	övriga	frågor	fanns		
	



§ 17	Bestämmande	av	tid	och	plats	för	justering	av	protokoll	samt	protokollens
tillgänglighållande	
-	Justering	av	protokoll	sker	på	Byarådsmacken	tisdag	6/10	kl	9.00.	Det	anslås	sedan	på	
macken	samt	på	föreningens	hemsida.	

§ 18	Avslutning
-Mötet	förklarades	avslutat	

Protokoll	fört	av	

Michael	Maasing	

Justeras	

Ingvar	Pettersson	 Bert	Kindåker	


